

## سياسة النظام المتكامل لإدارة الجودة والبيئة والصحة والسلامة المهنية

يلتزم "مركز اكسبو الشارقة" بتحسين عملياته لخدمة وتطوير اقتصاد دولة الإمارات عامة وإمارة الشارقة خاصة لتأخذ مكاناً متميزاً على خارطة الأعمال العالمية، اعتماداً على أهداف مبنية على أسس التميز والاستدامة، من خلال تطبيق النظام المتكامل لإدارة الجودة ISO 9001:2015 والبيئة ISO 14001:2015 والصحة والسلامة المهنية OHSAS 18001:2007، مع التركيز على ما يلي:

- إقامة الفعاليات والمعارض المحلية والدولية وفق أفضل الممارسات العالمية، بحيث يكون مركز اكسبو الشارقة حلقة الوصل بين إمارة الشارقة والمجتمع العربي والدولي.
- التطوير المستمر للمعارض والفعاليات والمؤتمرات التي ينظمها مركز اكسبو الشارقة ليبقى في طليعة المعارض التجارية في المنطقة.
- الارتقاء بأداء الموظفين من خلال توفير التدريب اللازم لهم للوصول إلى مستوى الكفاءة المطلوب، والتحسين المستمر لمستوى الأنشطة والخدمات المقدمة لكافة فئات المتعاملين لنيل رضاهم وثقتهم.
- تحقيق التوافق والامتثال لمتطلبات التشريعات والقوانين ذات العلاقة وأفضل الممارسات في مجال البيئة والصحة والسلامة المهنية.
- الحفاظ على البيئة والتأثير الإيجابي علمياً وتشجيع إعادة التدوير ومنع التلوث
- تحسين كفاءة استخدام الطاقة وترشيد الاستهلاك الإجمالي للموارد غير المتجددة.
- تحديد وتقييم المخاطر المتعلقة بالصحة والسلامة المهنية والآثار البيئية والسيطرة عليها باستمرار. والحد من وقوع الإصابات والاعتلالات المهنية لضمان سلامة الموظفين والمتعاملين وأفراد المجتمع.
- معالجة وتصحيح أوجه القصور في مجالات البيئة والصحة والسلامة المهنية وسد الثغرات التي يتم تحديدها من خلال أعمال التدقيق والتفتيش والتحقيق في الحوادث.
- إعداد خطط الطوارئ واختبارها بانتظام لضمان الجاهزية والاستجابة الفعالة في الوقت المناسب.
- نشر السياسة والأهداف والتوعية بمتطلبات نظام إدارة الجودة والبيئة والصحة والسلامة المهنية بشكل مستمر للموظفين وجميع المتعاملين والعارضين.

سيتم مراجعة مدى ملاءمة هذه السياسة في اجتماعات المراجعة الإداري

اعتماد:



الإصدار: الأول  
تاريخ الإصدار: 25 يناير 2017



## Policy for Integrated Quality, Environmental and Occupational Health and Safety Management System

- Expo Centre Sharjah is committed to improving its operations to serve and develop the economy of the United Arab Emirates in general and Sharjah Emirate in particular to take its distinguished position on the international business map, utilizing aims based on the principals of distinction and sustainability, by implementing the Integrated System of Quality Management (ISO 9001:2015), the Environment (ISO 14001:2015 ), and Occupational Health and Safety (OHSAS 18001:2007), and focusing on the following:
- Holding events and local and international exhibitions at international best practices, whereby Expo Centre Sharjah links Sharjah emirate with the Arab and international communities.
- Constant development of exhibitions, events and conferences organized by Expo Centre Sharjah to remain in the lead of commercial exhibitions in the region.
- Improving staff performance by providing them with the necessary training to reach the required level of proficiency, and the constant improvement of the activities and services provided to all segments of clients to gain their satisfaction and trust.
- Achieving conformity and compliance for the requirements of legislation and rules related to best practices for the environment and occupational health and safety.
- Safeguarding the environment and affecting it positively it and encouraging recycling and preventing pollution.
- Improving the efficiency of the consumption of energy and conserving the consumption of non-renewable resources.

الإصدار: الأول  
تاريخ الإصدار: 25 يناير 2017



النجاح يبدأ هنا  
Success Starts Here

- Determining and evaluating dangers to occupational health and safety and environmental changes and constantly controlling them. Limiting injuries and occupational maladies to guarantee the safety of staff, clients and members of society.
- Redeeming and correcting shortcomings in the environment and occupational health and safety through inspections and investigating accidents.
- Putting in place emergency plans and testing them regularly to ensure readiness and effective responsiveness when needed.
- Constantly spreading the policy, aims and awareness of the requirements of the Management System of Quality, Environment and Occupational Health and Safety among staff, clients and exhibitors.

The compatibility of this policy will be reviewed in the meetings for revision held by the administration.

Approved by: Saif Al Midfa -CEO

اعتماد: 

الإصدار: الأول  
تاريخ الإصدار: 25 يناير 2017